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Zpráva pro konvent královéhradeckého seniorátu za SOM v r. 2024 

 

Členové SOMu ke dni 7.9.2024: 

Václav Jelínek – předseda (Černilov) 

Filip Mostecký – místopředseda (Dvůr Králové n. Labem) 

Rut Matušková – řádná členka (Třebechovice p. Orebem) 

Vojtěch Potoček – řádný člen (Klášter n. Dědinou) 

Anna Fifková – řádná členka (Třebechovice p. Orebem) 

Tereza Ludmila Krapáčová – řádná členka (Náchod-Šonov) 

Matěj Mostecký – náhradník (Dvůr Králové n. Labem) 

Adéla Havlíčková – náhradnice (Klášter n. Dědinou) 

Michael ‘‘Miki‘‘ Erdinger – virilní člen (Třebechovice p. Orebem) 

Jan Lavický – virilní člen (Klášter n. Dědinou) 

 

SOM královéhradeckého seniorátu v uvedené sestavě byl zvolen na podzimních 
seniorátních dnech mládeže ve Dvoře Králové n. Labem dne 26. listopadu 2022, 
od toho dne nedošlo k žádné personální změně. 

Od podání loňské zprávy za SOM se odehrálo mnoho akcí, spojených se 
SOMem. O víkendu 6. až 8. října se konal Sjezd nejen evangelické mládeže 
v Čáslavi, kam královéhradecký SOM vyrazil a taky zval mládežníky z našeho 
seniorátu. Účast na Sjezdu a společný organizovaný výjezd SOM zhodnotil velmi 
kladně. 

Další akcí byla Jednovečerka v Hradci Králové dne 20. října 2023. Účast byla 
nízká – velmi pod očekávání. Pravděpodobný důvod bylo onemocnění 
domácího br. faráře. Avšak zároveň bylo velmi mrzuté těsně před příjezdem 
vidět končící program konfirmandů, kterých bylo asi 10, přičemž žádný na 
Jednovečerku nepřišel. Jinak to SOM hodnotí jako povedenou akci. 

O víkendu 24. až 26. listopadu se konala Víkendovka ve Vrchlabí, které se 
zúčastnilo 15 lidí a byla hodnocena jako nejvydařenější akcí roku. Jednak díky 
propojenosti s místním sborem a spoluúčastí mládeže na chodu nedělních 
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bohoslužeb, druhak díky dobré organizaci. Zároveň se na akci poprvé objevili 
účastníci z mimocírkevního prostředí, kteří se na naše akce dodnes opakovaně 
vrací. 

Další akcí byla Jednovečerka v Klášteře nad Dědinou dne 19. ledna 2024, opět 
se nám nepodařilo pozvat větší množství místních mládežníků, pro které tyto 
jednovečerky děláme. Ovšem za účast 2 místních jsme byli rádi.  

Následnou akcí byla Víkendovka v Třebechovicích pod Orebem o víkendu 1. až 
3. března. Která se kvůli nízké účasti musela zkrátit o 1 den. Ovšem program a 
organizace během zbytku akce jsou opět hodnoceny velmi kladně. Akci 
zpestřila účast hostů Václava Španihela a Miroslava Strnada. SOM po této 
dobré zkušenosti hledá a oslovuje hosty primárně ze seniorátu. 

O víkendu 15. až 17. března se 6 z 8 členů SOMu zúčastnilo Porady SOMů 
v táboře J.A.K. v Bělči nad Orlicí. Pro SOM to byla opět dobrá příležitost sdílení a 
tmelení s jinými SOMy. Již se z této akce stává každoroční tmelení SOMáků 
z celé republiky. 

Následující akcí byl již tradiční čundr, který se konal 30. července až 1. srpna 
v česko-polském pohraničí kolem Adršpachu. Zúčastnilo se jej celkem 17 lidí. 
Čundr účastníci hodnotí kladně, ač byl dlouhý dohromady 49 km. Cestou 
navštívili seniora Tomáše Molnára. Jedinou vážnější komplikací byl déšť, který 
je druhou noc nad ránem potkal. Všichni kladně hodnotili nápad udělat k večeři 
tortilly, kvůli rychlosti a nenáročnosti přípravy. Akce se zúčastnili i lidé z 
mimocírkevního prostředí. Jedna účastnice projevila zájem i o další akce SOMu. 

Letos ještě SOM čeká jednovečerní akce ve Dvoře Králové n. Labem a víkendová 
akce. V únoru 2025 budou volby nového SOMu, předběžně víme, že do dalšího 
období nebudou chtít 2 dosavadní SOMáci. SOM tak hledá nové adepty do 
SOMu. 

 

V Černilově, dne 7.9.2024, Václav Jelínek, předseda SOMu 


